

Skolebestyrelsesmøde 23. september 2025

Tidspunkt: kl. 17.00-19.30 i Personalerummet

Mødeleder: Julie Pape Olsson **Referent:** Sine Erlandsen

Deltagere: Jannie Rasmussen Holdt, Lotte Borg, (Lise Rejnhold Sørensen), Lars Neckelmann, Peter Nielsen, Lærke Maria Jensen, Trine Jespersen (suppleant), Magda Altinok (suppleant), Julie Pape Olsson, Sine Erlandsen (referent) og Pernille Wessel

Fra elevrådet: Alma Kirkegaard Lambertsen, 6b alma3724@appsodense.dk og Milana Atay 9c.

Med på Teams: Lise Rejnhold Sørensen

Gæster:

Afbud: Maria Louise Ravnholt, Stinna Midtgaard Kjær

Dagsorden

Afklaring, retning og evt. spørgsmål til refleksion forud for møderne

Tid/ansvarlig	Dagsordenspunkt	Fremstilling	Referat – drøftelse, handlinger og beslutninger
17.00-17.05 Julie/Pernille	1. Godkendelse af referat fra sidste møde	Opsamling	Referatet er godkendt.
17.05-17.15 Lærke/Sine	2. Elevrådet • Kort opfølgning fra elevrådet om det, de er optaget af • Katalog med brain breaks?	Oplæg med mulighed for spørgsmål af afklarende karakter undervejs	Elevrådet har konstitueret sig. Milana er valgt som formand og Alma er valgt som næstformand. Der er 24 medlemmer. LMJ er tovholder. De har valgt fokusområder for dette skoleår, og det er "bedre pauser" og "mere natur". Milana og Alma har deltaget i Odense fælleselevrådsdag. Milana er valgt til næstformand i OFE og Alma er valgt som ambassadør. Elevrådet mødes fast på fredage.

17.15-17.30 Formandskabet	3. Nyt fra formandskabet ● Opfølgning omkring trafik ● Opfølgning fra møde med forvaltningen om økonomi (Pernille) ● Status på handling i forhold til budgetmodellen <i>Punktet er kort, og ikke et drøftelsespunkt, men er blot en orientering fra formandskabet</i>	Kort opsummering fra perioden siden sidste møde	Opfølgning omkring trafik: Lise har igen rettet henvendelse til politiet vedr. placering af busstoppested (begge ønskes rykket længere væk fra lyskrydset), bump på Risingsvej (ønsket ført ud over cykelstien) og parkeringsforbud på Glentevej. Opfølgning omkring møde med forvaltningen: PW og Lise fik svar på nogle af deres spørgsmål. Der ønskes dog fortsat svar på, om skolen får tildelt midler efter hvilke børn, der går på skolen eller hvilke børn der kunne gå på skolen. Status på handling i forhold til budgetmodellen: Punktet udsættes til næste møde.
17.30-17.50 Sine/Pernille	4. Nyt fra skolen ● Opstart af Civil Praktik ● Lejrskoler - hvordan er efterårets lejrskoler gået ● Diverse sager herunder varslingsystemer og PLOV (Påbegyndte Livsfarlige og Voldelige hændelser) ● Nyt om forårs SFO ● Nyt om stien ved <i>Hullet i hegnet</i>	Kort orientering med mulighed for afklarende spørgsmål	SE orienterer om Civil Praktik. SE orienterer om afvikling af lejrskole på 8. årgang. PW orienterer om, hvorledes der arbejdes med varsling i tilfælde af PLOV. PW orienterer om udfasning af forårs-SFO. PW orienterer om arbejdet med "Hullet i hegnet".

	Kort pause med sandwich		
18.10-18.30 Formandskabet	5. Resumé fra forældremøderne • Respons fra forældremøderne • Valg af kontaktførelse - gjorde vi en forskel? • Skal der være en opsamling senere på skoleåret? • Hvordan med podcast - og princippet? • Kommunikation mellem bestyrelse og forældre	Drøftelse med fælles opsamling og tiltag til brug senere på året	Respons fra forældremøder: Vi drøfter oplevelserne og reaktionerne fra forældremøderne. Der er positive tilbagemeldinger. Valg af kontaktførelse: Der var stor opbakning blandt forældrene efterfølgende. Opsamling senere på skoleåret: Der er enighed om, at det vil være en styrkelse af forældre-skolesamarbejdet at følge op. Fx indbetaling til klassekassen. Der følges op på bestyrelsesmødet i november måned. Podcast: Lars melder sig til at lave en podcast, hvis der er behov for det. Det tages op på novembermødet om der er behov for det. Kommunikation mellem bestyrelse og forældre: Skal referatet udkomme i et andet mere tilgængeligt format, hvor kommunikationen er mere dynamisk? Det sættes på til næste møde.
18.30-19.15 Pernille	6. Ordensregler - se bilag 1	Fælles drøftelse med opsamling ved Pernille	PW gennemgår udkast til ordensregler (se bilag).

	• Hvad siger personalet? • Hvad siger eleverne? • Hvordan laver vi nogle korte og konkrete regler, som alle elever kan forstå og følge? <i>Opfølgning på møder med medarbejdere og fra elevrådet sendes ud inden mødet</i>	Fra referat 14.05.25: <i>... På mødet drøftes rammesætning og form af ordensreglerne... drøftes indholdet (enighed om, at det skal være kort og overskueligt, med "blød" indledning, der tager afsæt i skolens værdier). Skal høres i alle råd.</i>	Udkastet rettes til. PW og LMJ bringer det til elevrådet for at få input. Det endelige udkast tages med til næste møde, hvor der skal tages en endelig beslutning om ordlyden samt hvordan det udmeldes til eleverne, personalet og forældrene.
19.15-19:30 Formandskabet	7. Evt.		Næste møde er tirsdag d. 28.10.25 PW orienterer om henvendelse vedr. fravær. Det tages på til kommende skolebestyrelsesmøde. PW orienterer om, at der også indkommer positive forældrebeskeder, hvilket skolen sætter stor pris på. Der har været en forældrehenvendelse vedr. brug af mobiltelefoner i sfo2. Denne blev kort drøftet.

Formandskabet og skolens ledelse gennemgår referatet umiddelbart efter mødet, inden det sendes ud

Forventede punkter til næste møde (i overskrifter):

- fraværsregistrering
- ordensregler
- budget for skolen
- evt. nyt om budgetforlig